



## 靖江市恒丰铆钉制造有限公司

JINGJIANG HENGFENG RIVET MANUFACTURE CO.,LTD.

靖江市恒丰铆钉制造有限公司成立于1994年，是一家专业生产各类抽芯铆钉的制造商和出口商，多年来，恒丰铆钉凭借行业领先的技术和设备，采用世界先进的检测仪器，严格执行ISO/TS16949:2009汽车质量管理体系标准，满足不同客户要求（国标GB、德标DIN、美标IFI、国际标准ISO），生产客户满意放心的产品，产品主要出口欧洲，美国和日本。

公司产品包括开口型抽芯铆钉、封闭型抽芯铆钉，鼓型铆钉，拉丝铆钉，灯笼铆钉、铆接工具及相关紧固件，尤其专注于不锈钢系列铆钉的研究、开发、规模化生产，产品广泛应用于集装箱、高速列车、船舶、电梯、通讯电子、家电、食品机械等行业，深受国内外客户一致好评。

心怀未来，恒丰公司将不断加大产品研发投入，持续优化产品结构，推动产业系统化，产品多元化，为客户提供更好更全面的服務。

我们真诚希望与您共创美好未来！



Established 1994, Jingjiang Hengfeng Rivet Manufacture Co., Ltd is a professional manufacturer and exporter of blind rivets, We are equipped with industry leader technology and equipment, advanced inspect instruments, Hengfeng have passed ISO/TS16949:2009 certification for automobile industry, we can produce rivets according to GB, DIN, IFI and ISO. The products have been exported to Europe, U.S. and Japan etc.

Our products are Open end blind rivets, Closed end blind rivets, Grip rivets, Henglock, Tri-fold rivets and riveting tools etc, especially devote to developing and researching stainless steel series rivets, which are widely used in container, high-speed train, vessel, lift, communication, home appliance, food machinery etc industries, and well-recognized by customer from home and aboard.

Hengfeng will provide you our best products with high quality, good service as before.